
Skolebestyrelsesmøde - Lindevangskolen 

29-11-2022 

17.00 – 19.00 

På personalecafeen 

Bestyrelsens medlemmer 

 

Katrine Lester, KL, formand | Freja Stevenson, FS, næstformand | Susan Frandsen, SF, forældrevalgt | Henriette 

Petersen, HP, forældrevalgt | Carsten Kjær Joensen, CJ, forældrevalgt | Maral Namin, MN, forældrevalgt | Lars 

Boysen Christensen, LC, forældrevalgt | Helen Zachariassen, HZ, personalerepræsentant | Sanne Andersen, SA, 

personalerepræsentant 

Pia Vingaard, PV, klubleder| Lis Johansen, LJ, SFO-leder, ordstyrer | Helle Frederiksen, HF, viceskoleleder | Gregers 

Lau Hansen, GH, Skoleleder, referent |  

Emil Englund, EE, elevrepræsentant| Pippi Lester, PL, elevrådsrepræsentant| 

Afbud fra: Gregers Lau Hansen, Pia Vingaard 

Punkt Kl. Indhold 

 

 

   

Pkt. 1 

 

Godkendelse af referat og dagsorden 

 

Dagsordenen godkendt, men med et tilføjelse af pkt 4: Budget 2023 

 

17.30-17.35 

 

 

Pkt. 2 

 

 

 

 

 

 

Præsentation 

 

Bordet rundt 

 

Baggrund og erfaring 

 

Forventninger og vision 

17.35 -  

 



Side 2 

 

 

Ref: 

 

 

Alle præsenterer sig. Kompetencer, erfaringer og visioner 
italesættes. 

Pkt. 3 

 

 

Ref: 

 

Konstituering 

 

Bestyrelsen konstitueret: 

  

Formand: Katrine Lester, genvalgt 

Næstformand: Freja Stevenson, genvalgt 

Siddende medlemmer; almen: Carsten Kjær Joensen, Maral Javadi 
Namin, Lars Boysen Christensen, Susan Frandsen 

Siddende medlem; specialklasserækken: Henriette Petersen, 
Suppleanter; almen; i rækkefølge: Asta Vioal Wraae, Ann-Sofie 
Rosted, Kristine Lyholm 

Suppleant; specialklasserækken: Nis Lunn Madsen 

 

 

 

Pkt. 4 

 

 

Sagsbærer: 

 

Beskrivelse: 

 

 

 

 

 

 

Møderække 

 

 

Gregers 

 

Oplæg til beslutning 

 

Forslag: 

 

15.08.22 

20.09.22 

09.11.22 

 



Side 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat: 

 

08.12.22 

16.01.23 

21.02.23 

22.03.23 

27.04.23 

22.05.23 

13.06.23 – Sommerafslutning 

 

 

D. 20.9. ændres til d. 12.9. Ellers er møderækken godkendt 

 

Pkt. 5 Budget 2023. 

 

Kort drøftelse af historikken over de sidste år, 1½% 
rammebesparelse, de kommende udfordringer, varslede besparelser. 

 

Klub og SFO er hård ramt.  

 

Vi forventer at budget 2023 er i høring ved næstkommende 
bestyrelsesmøde. 

 

 

Pkt. 6  

 

 

Sagsbærer: 

 

Beskrivelse: 

Skolebestyrelsens arbejde 

 

 

GH 

 

Se link på indkaldelsen. 

 



Side 4 

 

 

 

 

Referat: 

 

 

Nøgletal, fokus- og indsatsområder, struktur mm. som intro til 
punktet. 

 

GH gennemgår kort, hvad der forventes af bestyrelsesarbejdet. 
Herunder fremhæves fokuspunkter, skal-områder, arbejdet med 
principper, tilsynsforpligtigelsen, meta-perspektivet ift. fokus på den 
samlede skoledrift.  

Punktet tages op, sammen med en gennemgang af nøgletal og 
økonomi, som drøftelsespunkt på kommende møde. 

 

Pkt. 5 

 

 

 

Sagsbærer: 

 

Beskrivelse: 

 

Referat:  

 

Evt. 

 

Herunder status på opstart 

 

 

 

 

 

Bordet rundt. Det har været en rigtig fin opstart. Alle er mødt ind med 
god energi. 

Der er STORE problemer med indeklimaet på skolen. Glashuset er 
specielt slemt, hvor temperaturen i disse dage er over 32 grader. 
Grundet arkitekturen er det stort set umuligt at udlufte/skabe 
gennemtræk. (Hvert klasselokale er udstyret med ét vindue placeret i 
hjørnet/siden af lokalet.) 

 

 

Bilag/link:  
  

 

 

 

 
 

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsens-

v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse 

 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-

ledelse/skolebestyrelsen 
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